



## 日本美妝品牌ADDICTION年度優惠

### 條款及細則：

1. 優惠期由即日起至 2026 年 12 月 31 日。
2. 此優惠只適用於 3 香港現有客戶。
3. 每位 3 客戶只限享用此優惠乙次。
4. 所有贈品數量有限，送完即止。
5. 此優惠由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對一切有關此優惠之服務/產品，恕不承擔任何責任及/或賠償。
6. 本公司及 ADDICTION Beauty 有權更改此條款及細則，並有權終止此優惠的權利，而不作另行通知。
7. 圖片只供參考。如有任何爭議，本公司及 ADDICTION Beauty 保留最終決定權。

## Year-round Offer from Japanese make-up brand ADDICTION

### Terms and conditions:

1. This offer is available from now until 31 December 2026.
2. The offer is exclusively for existing 3 Hong Kong customers.
3. Every 3 customer can only enjoy the offer once only.
4. All free gifts are available in limited quantities and while stocks last.
5. The offer is provided by the respective service/product provider. Hutchison Telephone Company Limited ("the Company") is not responsible for any matters related to the service or product.
6. The Company and ADDICTION Beauty reserve the right to amend the Terms and Conditions at their sole discretion.
7. Images are for reference only. In case of any disputes, the decisions of the Company and ADDICTION Beauty shall be final.